
 

 

Aan : College van Burgemeester en Wethouders Hardinxveld-Giessendam 

Van : Fracties ChristenUnie  en Partij van de Arbeid 

Datum : 3 april 2015 

Betreft : Artikel 12 vragen in verband met proces regionale samenwerking. 

Geacht College, 

Bij amendement van 18 december 2014 is besloten om naast het onderzoek tot toetreding tot 
Drechtsteden ook de zogenaamde ‘inkoop-varianten’ met de gemeenten Gorinchem en 
Molenwaard/Giessenlanden te onderzoeken. 

Inmiddels is het traject met BMC opgestart, zijn er bijeenkomsten georganiseerd en is de vragenlijst 
verspreid onder de huishoudens van Hardinxveld-Giessendam. 

Onze fractie ontving recent echter signalen dat er nog steeds geen formele vraag is uitgegaan naar 
de gemeente(raad van) Gorinchem en bestaat er onduidelijkheid over de vragen die de gemeente 
Gorinchem verzocht wordt te beantwoorden. 

Naar aanleiding hiervan een aantal vragen: 

1. Is het juist dat aan de gemeenteraad van Gorinchem nog geen formeel verzoek is gedaan om 
een aanbod te doen in het kader van een inkoop-samenwerking? 
 

2. Mocht dit niet juist zijn, kunt u dan aangeven wanneer wel dit formele verzoek is gedaan én 
kunt u ons dan de gestelde vragen of programma van eisen doen toekomen? 
 

3. Kunt u de vragen 1 en 2 ook beantwoorden met betrekking tot de gemeenten Molenwaard / 
Giessenlanden? 
 

4. Kunt u aangeven welke stappen er al zijn gezet en welke wanneer gepland staan met 
betrekking tot de inkoop-varianten bij de gemeenten Gorinchem en Molenwaard / 
Giessenlanden. 
 

5. Kunt u aangeven of en zo ja hoe de effecten voor de regio AV worden meegewogen in de 
vergelijking tussen toetreden tot Drechtsteden en een samenwerking o.b.v. inkoop bij de 
gemeenten Gorinchem en Molenwaard / Giessenlanden. 
 

6. De genoemde inkoop-varianten zijn bedoeld om de uitkomsten van het onderzoek tot 
toetreding tot Drechtsteden mee te vergelijken. Is er al een indicatie te geven van hoe deze 
vergelijking vorm gaat krijgen? 
 



7. Hoe wordt in deze vergelijking geborgd dat, in ogenschouw nemend dat dat de varianten 
(toetreden tot Drechtsteden en inkoop van diensten) als samenwerkingsvariant verschillen 
er toch een gelijkwaardige vergelijking kan plaatsvinden?  Kunt u daarbij aangeven welke 
criteria zullen worden gehanteerd? 
 

We zien uw reactie graag op korte termijn tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Jan Nederveen  
Fractievoorzitter ChristenUnie Hardinxveld-Giessendam 

Niek Verkaik 
Fractievoorzitter Partij van de Arbeid Hardinxveld-Giessendam 

 

 


